
 
 
 

 

10. august 2021 

I medfør af § 37, stk. 1 i Inatsisartuts forretningsorden stiller jeg hermed følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvor ofte har Air Greenland, det seneste år, måtte indlogere passagerer, som har fået 
aflyst deres afgange grundet vejrlig eller teknik, på Hotel Arctic i Ilulissat? 

a. Hvor mange passagerer dækker dette over? 
2. I hvilket omfang benytter Air Greenland andre hoteller i Ilulissat, når der forekommer 

flyaflysninger som ovennævnte? 

(Inatsisartutmedlem Jess Svane, Siumut) 
 
Begrundelser: 
 
COVID-pandemien har ramt hotelbranchen meget hårdt. Det er således uundgåeligt med offentlig 
tilskud. Det er tvingende nødvendigt, at offentlige tilskud benyttes så bredt og alsidigt som muligt, 
så flest mulige får gavn af dem, og at de ikke alene kommer store aktører til gode. 
 
Jeg ønsker at modtage svar inden for 10 arbejdsdage. 
 


